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Z A P I S N I K 

 

sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 23. 

prosinca 2014. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 18,00 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, Adriano Jakus,  otvorio je 15. sjednicu Gradskog vijeća 

Grada Poreča - Parenzo, pozdravio Gradonačelnika i njegove zamjenike, vijećnike, pročelnike 

upravnih odjela, predstavnike proračunskih korisnika, predstavnike medija i ostale nazočne te 

je predložio da se, radi utvrđivanja kvoruma, izvrši prozivka vijećnika. 

 

Vijećnike je prozvao v.d. pročelnika Ureda Grada – Božo Jelovac. 

 

 Nakon prozivke vijećnika, utvrđeno je da se pozivu na sjednicu odazvalo 16 od 

ukupno 17 članova Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo i to: 1. Adriano Jakus, 2. Robert 

Velenik, 3. Dean Pauletić 4. Luka Šergo, 5. Eugen Stanissa, 6. Fabrizio Picco, 7. Danijela 

Banko Štokovac, 8. Manuela Janko, 9. Vladimir Sladonja, 10. Maurizio Zennaro, 11. 

Stevo Žufić, 12. Dolores Ghersinich, 13. Snježana Mekota, 14. Daniel Šaškin, 15. Mario 

Ritoša i 16. Dražen Prgić. 

 

Odsutan: Rodoljub Kosić  

  

U radu sjednice sudjelovali su: Edi Štifanić, gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Nataša Basanić Čuš, zamjenica gradonačelnika, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica 

gradonačelnika, Loris Peršurić , zamjenik gradonačelnika Božo Jelovac, v.d. pročelnika 

Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 

sustav, Damir Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, 

Đulijano Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna 

Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu,  Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo, Nataša 

Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju, Mario Laković, 

ravnatelj Doma za starije i nemoćne osobe Poreč, Gordana Lalić, direktorica TD 

"Parentium" d.o.o., Alja Udovičić, direktorica TD "Stan" d.o.o.Adriano Jugovac, 

zapovjednik JVP CZP Poreč, Milan Laković, direktor TD "Usluga Poreč" d.o.o., Irides 

Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč, Divna Radola, ravnateljica DV Radost, Nataša 

Musizza, ravnateljica DV Paperino" Poreč, Elena Uljančić Vekić, ravnateljica Zavičajnog 

muzeja Poreč, Sanja Radetić Fatorić, ravnateljica POUP-a, Ester Zarli, direktorica TOŠ B. 

Parentin Poreč, Zdenka Korlević, zamjenica direktora OŠ Poreč, Silvia Deković, tajnica 

SZGP, Milan Markežić, predsjednik SZGP, Vedrana Habereiter, viši stručni suradnik za 

odnose s javnošću i protokol, te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča - 

Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjednik Vijeća je, nakon utvrđivanja kvoruma, predložio da se za rad sjednice 

utvrdi dopunjeni dnevni red u skladu s dostavljenim prijedlogom. 
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Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predloženi dnevni red, predsjedavajući je 

konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrđen sljedeći  
 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Vijećnička pitanja, odgovori i inicijative 

 

2. Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2015. i Projekcija za 2016. i 2017. godinu  

 

3. Programi javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2015. godinu  

-  predškolskom odgoju, 

- obrazovanju,  

-  kulturi, 

-  sportu i rekreaciji, 

-  tehničkoj kulturi, 

-  zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

-  socijalnoj skrbi 

 

4. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2015. godinu  

 

5. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2015. godinu  

 

6. Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. godinu 

 

7. Odluka o davanju suglasnosti Umjetničkoj školi Poreč na Odluku o iznosu 

participacije roditelja/skrbnika učenika za program glazbenog i plesnog 

obrazovanja 

 

8. Odluka o davanju suglasnosti na Statut Dnevnog centra za rehabilitaciju 

Veruda-Pula 

 

9. Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini oznake 

k.č.br. 3785/1 k.o. Poreč 

 

10. Odluka o odabiru najpovoljnijeg natjecatelja po natječaju o prodaji nekretnina u 

vlasništvu Grada Poreča-Parenzo na k.č.br. 3901/22 k.o. Poreč 

 

11. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi 

 

 

 

TOČKA 1. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

 1. Snježana Mekota, osvrnula se na dobivene odgovore na pitanja koja je postavila na 

prethodnim sjednicama Vijeća. Što se tiče dijela odgovora o Sigurnoj kući, naglasila je kako 

je o toj temi nije potrebno educirati, jer je sama pronašla stan i sudjelovala u organizaciji 

prvog skloništa za žene žrtve nasilja u Istri, a prije toga je prošla i mnoge radionice i 

edukacije, tako da je odgovor na njeno pitanje samo zadnji odlomak u dostavljenom odgovoru 

upravnog odjela, a s istim je zadovoljna dok se ne formira nova lista. U vezi drugog dijela 
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pitanja o popisu socijalnih stanova, odgovoreno joj je da popis može vidjeti u odjelu jer se 

zbog zaštite privatnosti ne može iznositi imena. S obzirom na takav odgovor, priložila je 

mišljenje povjerenice za informacije, koja je reagirala na sličan slučaj u Labinu i utvrdila da ti 

podaci trebaju biti dostupni, pa je sugerirala da se taj odgovor razmotri u upravnom odjelu. 

 Postavila je pitanje vezano za gradske poslovne prostore. 

 Napomenula je kako joj se obraćaju građani s primjedbama da se neki poslovni 

prostori drže zatvoreni i čuvaju za određene ljude, pa traže da se vijećnicima dade na uvid 

popis svih gradskih neiskorištenih poslovnih prostora i onih s čijim korisnicima je Grad u 

sporu. Zamolila je da se to pripremi za iduću sjednicu kako bi se izbjeglo insinuacije. 

 Zatim, zatražila je također pisani odgovor na spornu dodjelu poslovnog prostora u 

Eufrazijevoj ul. br.6. Za taj se prostor vodio 12 godina spor s vlasnicom lokala koja je 

protupravno napravila otvor u nosivom zidu susjedne zgrade kako bi se proširila i još do 

danas nije zid vratila u prvobitno stanje, iako je to bila odluka komisije. Natječaj za taj prostor 

je bio u 4 mjesecu i dodijeljen je upravo toj osobi s kojom je Grad bio u sporu, iako nije 

ponudila najveću cijenu. Jedan od ponuditelja se žalio i tvrdi da na 5 zahtjeva njegovog 

odvjetnika nije stigao nikakav odgovor. Poznato je da je oko tog prostora napeta situacija već 

godinama, ali smatra da kriterija ipak treba poštivati ili treba ponoviti natječaj s nekom 

djelatnošću koja neće izazivati nove sporove. 

 

 (pitanje je upućeno Upravnom odjelu za upravljanje gradskom imovinom, dopisom 

KLASA: 011-01/14-01/164, URBROJ: 2167/01-07-14-1). 

 

 

 2. Luka Šergo postavio je dva pitanja. Pod prvim pitanjem napomenuo je kako je u 

medijima pročitao da je započeo projekt zavičajne nastave u dječjim vrtićima, pa ga zanima 

da li porečki dječji vrtići sudjeluju u ovom važnom projektu? 

 Drugo pitanje odnosilo se na doček Nove godine. Zanimalo ga je kakva su očekivanja 

vezana za doček i da li su poduzete neke aktivnosti u pogledu marketinga kako bi naš grad 

posjetio što veći broj turista?  

 

 Nataša Musizza, odgovarajući na prvo pitanje istaknula je da se radi o projektu kojeg 

je pokrenula Istarska županija. DV "Paperino" se od samog početka uključio u projekt kroz 

postepeno približavanje sadržaja projekta djeci vrtićke dobi. Naglasila je kako su djeca jako 

dobro prihvatila sve aktivnosti, te je prezentirala konkretne aktivnosti od organizacije raznih 

izleta (razgledavanje arene, kažuna i dr.) kao i suradnje sa talijanskim dječjim vrtićima "Rin 

Tin Tin" iz Pule i "Girotondo" iz Umaga. 

 

 Divna Radola, iznijela je kako je i DV "Radost" dio spomenutog projekta Istarske 

županije, te da u istom, kroz razne aktivnosti, sudjeluje oko 100-njak djece. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, odgovarajući na pitanje vezano za doček Nove godine, 

istaknuo je da su očekivanja za doček velika. U tom će periodu biti otvoreno 11 hotela. Prema 

dosadašnjim informacijama, očekuje se značajan broj gostiju sa područja cijele Hrvatske kao i 

susjedne Slovenije (oko 20 000 noćenja).  

 

 3. Dražen Prgić, postavio je dva pitanja.  

 Prvi pitanjem obratio se u ime poduzetnika koji imaju svoje poslovne prostore u 

Plavoj i Zelenoj laguni. Naime, iako su pismeno obaviješteni od Plave lagune o predstojećim 

radovima na cesti D75, njih zanima da li će cesta biti završena prije 01. travnja 2015. godine, 

kako bi se neometano mogli pripremiti za narednu turističku sezonu? 
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 Pod drugim pitanjem zanimalo ga je zbog čega u Poreču nije ništa napravljeno po 

pitanju Božićnog sajma i nekog kulturnog sadržaja za vrijeme Božića? 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić,  naglasio je kako je intencija svih sudionika, a pogotovo 

Hrvatskih cesta, da se radovi na rekonstrukciji tog dijela državne ceste svakako završe prije 

Uskrsa tj. do 01. travnja 2015. godine. 

 

 Vesna Kordić, podsjetila je kako je prošle godine Božićni sajam organiziran u suradnji 

sa Udrugom "Bio Istra". Ove se godine Udruga nije mogla uključiti u organizaciju zbog 

spriječenosti vodećih članova uslijed bolesti, a sam gradski Upravni odjel nema kapaciteta za 

samostalno organiziranje jednog takvog sajma. Možda bi trebalo razmišljati na način da se 

sajam organizira preko Turističke zajednice Grada uz uključenje turističkih tvrtki i drugih 

zainteresiranih subjekata. Međutim, organizirana je Božićna bajka u dvorani Veli Jože koja je 

trajala tri dana i bila je jako dobro posjećena. Tijekom sutrašnjeg jutra bit će na Tgu slobode 

za građane organiziran jedan prigodan badnji doručak, te ujedno pozvala vijećnike i ostale 

nazočne da se pridruže tom obilježavanju dolaska Božića. 

 

 Dražen Prgić, smatra da se, bez obzira na spriječenost članica udruge koja je prošle 

godina organizirala sajam, moglo postupiti na isti način kao i za Novogodišnji koncert 

Severine, tj. raspisivanjem natječaja za štandove na trgu kako tijekom predbožićnih dana ne bi 

grad bio onako pust. Tako se npr. mogla animirati i Agrolaguna  sa jednom prigodnom 

ponudom kuhanog vina za građane, kao što se prakticira i u drugim sredinama. To bi mogao 

biti prijedlog kako pristupiti organizaciji iduće godine. 

 

 4. Dolores Ghersinich postavila je pitanje i dala jednu inicijativu vezane za Društvo 

invalida Poreč. 

 S obzirom da je Društvo invalida Poreč pokrenulo humanitarnu akciju i pripremilo 

novogodišnju lutriju kojom se nudi kupnja srećke po cijeni od samo deset kuna u svrhu 

prikupljanja novaca za kupnju neophodnog vozila kojeg nemaju,  obratila se Gradonačelniku s 

pitanjem da, ukoliko Društvo ne uspije sakupiti dovoljno novca za nabavku tog vozila, da li je 

moguće da Grad nađe modus za prikupljanje dostatnih sredstava, ili da koristi model kao za 

sufinanciranje dočeka Nove godine, pa da se u akciju uključe Turistička zajednica, Plava 

laguna i Riviera. Kako je Društvo invalida zajednica izrazito vrijednih i marljivih ljudi trebali 

bi ih svi zajedno poduprijeti i uz zajednički doprinos omogućiti da se ta akcija dovede kraju i 

nabavi to neophodno vozilo.  

 U tom cilju, obratila se vijećnicima s prijedlogom da se, s obzirom na predbožićno 

vrijeme i vrijeme darivanja,  današnja vijećnička naknada donira Društvu invalida kao njihov 

doprinos u nabavci vozila, te je zamolila predsjednika Vijeća da takav prijedlog dade na 

glasanje. 

 

 Gradonačelnik, je naglasio kako podržava ovu akciju Društva invalida Poreč, u koju 

se svaki građanin može uključiti, a naglasio je da su se pripadnici izvršne vlasti u istu uključili 

kroz kupovinu određenog broja srećaka. Nada se da će biti sakupljeno dovoljno novaca, a 

ukoliko ne, Gradska uprava je uvijek pomagala u takvim i sličnim aktivnostima, pa je 

spremna tako postupiti i sada. 

 

 Predsjednik vijeća Adriano Jakus, podržao je također akciju Društva invalida u koju 

se i sam uključio, te je predložio da se o inicijativi gospođe Ghersinich ne glasa smatrajući da 

je svi vijećnici podržavaju, te je sve pozvao da nakon sjednice potpišu izjave o odricanju od 

naknade u korist ovog Društva. 
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 5. Eugen Stanissa, postavio je pitanje vezano za dimnjačarske usluge. Zanima ga da li 

je unutar registriranih djelatnosti poslovanja trgovačkog društva Usluga moguće uvrstiti i 

održavanje dimnjaka u Poreču, jer postoje upiti građana koji idu u smjeru poboljšanja usluge, 

a koja, prema informacijama koje dobiva od građana, nije zadovoljavajuća? 

 

 Milan Laković, odgovorio je na postavljeno pitanje naglasivši kako TD Usluga Poreč 

nije registrirana za obavljanje dimnjačarske djelatnosti. Ukoliko bi se donijela takva odluka 

koja prvenstveno treba biti bazirana na ekonomskim kriterijima, trebalo bi provesti 

doregistraciju Društva, kao stručno i materijalno osposobljavanje.  Za vršenje takve usluge 

potrebno je dobiti i određene licence i a-teste. Kako sada te usluge na našem području 

privatna tvrtka, smatra da bi jednim kvalitetnim nadzorom njihovog rada, kvaliteta 

dimnjačarskih usluga bila sigurno bolja. 

 

 6. Robert Velenik, prije postavljanja pitanja osvrnuo se na inicijativu gospođe 

Ghersinich koju u potpunosti podržava. Vezano za tu temu, naglasio je da su se neki vijećnici 

IDS-a, od  početka svog vijećničkog mandata, odrekli naknade za rad u raznim radnim 

tijelima u korist Društva tjelesnih invalida Poreč, a ponovio je da su pojedini vijećnici već 

pokupovali pozamašan iznos srećaka za novogodišnju lutriju upravo u korist tog Društva, te je 

pozvao sve vijećnike da se, ukoliko to još nisu, uključe u ovu hvale vrijednu akciju. 

  Naglasio je kako mu se žale stanovnici St. Diklić da imaju jako uzak ulaz u naselje 

zbog visokih šahtova oborinske odvodnje sa državne ceste, te da se kanali odvodnje ne 

održavaju, pa često dolazi do plavljenja u blizini naselja. Može li se uputiti dopis vlasniku 

prometnice D302 (Hrvatskim cestama) sa zahtjevom da urede ulaz u St. Diklić i očiste 

odvodne kanale? 

 

 Predsjednik vijeća je predložio da se ta inicijativa uputi nadležnom upravnom odjelu. 

 
 (Inicijativa  vijećnika upućena je Upravnom odjelu za komunalni sustav, dopisom KLASA: 

011-01/14-01/165, URBROJ: 2167/01-07-14-1). 

 

 7. Daniel Šaškin, osvrnuo se na nepostojeći ili gotovo sramežljivi program na 

glavnom gradskom trgu za vrijeme Božićnih i Novogodišnjih blagdana. Predložio je da se 

izradi jedinstveni i koordinirani sadržaj od proslave Sv. Maura pa do blagdana "Sveta tri 

kralja", što bi ukupno bilo 46 dana programa. Ukoliko bi se ujedinila financijska sredstva 

predviđena za proslavu Sv. Maura, Sv. Nikole, Porečke bajke, sredstva za sve dobrotvorne i 

ine akcije  oko darivanja za vrijeme Badnjaka i Božića, te sredstva za program dočeka Nove 

godine, skupila bi se značajna sredstva (gotovo 1.000.000,00 kuna) za organizaciju bogatih i 

raznovrsnih manifestacija. Ovakav ujedinjeni program bio bi zanimljiv kako ugostiteljima 

tako i trgovcima, poljoprivrednicima, maslinarima, vinarima itd., pa se može očekivati još 

barem 150.000,00 kuna od najma ugostiteljskih i drugih štandova. Sve je to potrebno ujediniti 

u jedan program sa jedinstvenim marketingom i organizacijskim odborom. Poreč vapi za 

takvim sadržajima (Advent) koji bi bili zanimljivi, kako građanima samog grada, tako i 

stanovnicima okolnih mjesta sa područja bivše općine Poreč, pobratimljenim gradovima, 

posjetiteljima, vrtićima, školama, ugostiteljima i trgovcima. Potrebno je svakako u izradu 

programa uključiti i Pučko otvoreno učilište, Sportsku zajednicu, Muzej, Knjižnicu, turističke 

zajednice, Poljoprivredni institut i razne udruge (kuća Djeda mraza Kaštelir / žive jaslice Sv. 

Lovreč). Na taj bi način, smatra, imali konačno prepoznatljiv turistički proizvod koji bi u 

zimskim mjesecima oživio ovaj "uspavani" grad. 

 
 (Inicijativa  vijećnika upućena je Gradonačelniku i Odboru za manifestacije, dopisom 

KLASA: 011-01/14-01/166, URBROJ: 2167/01-07-14-1). 



8 

 

 Budući da se više nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je zaključio točku te je 

predložio da se prijeđe na razmatranje narednih točaka dnevnog reda 

 

 

TOČKE 2., 3. 4. 5. i 6 

 

 Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2015. i Projekcija za 2016. i 2017. 

godinu  

 Programi javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2015. godinu u: 

 -  predškolskom odgoju, 

 - obrazovanju,  

 -  kulturi, 

 -  sportu i rekreaciji, 

 - tehničkoj kulturi, 

 - zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

 - socijalnoj skrbi 

 

 Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2015. 

godinu  

 

 Program održavanja komunalne infrastrukture za 2015. godinu  

 

 Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. godinu 

 

 

 Predsjednik Vijeća predložio je da se, kao i na prethodnoj sjednici Vijeća, iznese 

zajedničko obrazloženje i provede zajednička rasprava za svih pet narednih točaka dnevnog 

reda, budući da su programi u društvenim djelatnostima i programi iz komunalnog sustava 

kao kao i Odluka o izvršavanju proračuna, sastavni dio prijedloga Proračuna, a da se nakon 

toga o svakoj točci pojedinačno glasuje.  

 Pozvao je vijećnike da glasuju o predloženom načinu razmatranja prijedloga 

Proračuna i pratećih materijala. 

 

 Nakon provedenog glasanja konstatirao da je Gradsko vijeće prihvatilo prijedlog 

većinom glasova nazočnih vijećnika (sa 12 glasova "ZA" i 4 "SUZDRŽANA" glasa) te je 

pozvao Gradonačelnika da iznese uvodno izlaganje. 

 

 Vladimir Sladonja, zatražio je riječ prije uvodnih izlaganja, što mu je predsjednik 

Vijeća i odobrio. Naglasio je kako vijećnici NL Rodoljuba Kosića smatraju se pod ovom 

točkom dnevnog reda radi o najvažnijem dokumentu u jednoj proračunskoj godini, pa bi iz 

tog razloga bilo normalno da se predvidjelo njegovo razmatranje u dva čitanja, kao što je bilo 

i prošle godine, a da je ovakav način na koji se prijedlog proračuna pripremio ove godine za 

njih neprihvatljiv. Iz teksta Zaključka koji je dostavljen u materijalu, vidljivo je da je 

Gradonačelnik, u zakonskom roku, do 15. studenog, utvrdio prijedlog gradskog Proračuna za 

2015 godinu i ga uputio u redovnu proceduru prema Gradskom vijeću.  Nije im poznato zašto 

je predsjedništvo Gradskog vijeća, kojeg čine gospodin Jakus kao predsjednik, gospođa 

Mekota i gospodin Ritoša kao dopredsjednici, sa sadržajem i tekstom proračuna službeno 

upoznalo vijećnike tek 8. prosinca 2014. godine, ostavljajući na taj način vijećnicima svega 8 

dana za proučavanje obimnog materijala prijedloga Proračuna i podnošenje amandmana. 

Oni smatraju da je time vijećnicima uskraćeno vrijeme za kvalitetnu pripremu i podnošenje 

amandmana. Predsjedništvo je, smatraju, na ovakav način ponizilo ovo Gradsko vijeće i oni 
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zbog toga neće sudjelovati u raspravi, već će napustiti ovu sjednicu, a o razlozima će 

obavijestiti javnost na tiskovnoj konferenciji. 

 

 Vijećnici NL Rodoljuba Kosića napustili su sjednicu. 

 

 Predsjednik Vijeća je konstatirao da je napuštanjem sjednice četiriju vijećnika, na 

sjednici prisutno 12 od 17 vijećnika Gradskog vijeća, te je utvrdio da postoje uvjeti za 

nastavak rada sjednice. 

 Ujedno je napomenuo kako je osobno iznenađen i razočaran ovakvim postupkom 

vijećnika NL Rodoljuba Kosića, jer su svi vijećnici i IDS-a i HSU-a i HDZ-a u predviđenom 

roku dostavili svoje amandmane, što znači da je bilo dovoljno vremena za razmatranje 

prijedloga proračuna, uz opasku da bi vijećnici NL imali možda više vremena da se nisu 

bavili organiziranjem osnivanja podružnice stranke.  

  

 Na prijedlog predsjednika Vijeća Božo Jelovac pojasnio je zbog čega je ove godine 

predviđeno jedno čitanje  proračuna. Po odredbama Poslovnika o radu Gradskog vijeća 

određeno je da ukoliko Vijeće odredi dva čitanja proračuna, onda dade sebi rok za podnošenje 

amandmana. Nakon dostave amandmana na iste gradonačelnik davanje svoje očitovanje o 

njihovom prihvaćanju ili neprihvaćanju. Ove godine nisu bila određena dva već jedno čitanje 

proračuna, ali što se tiče roka za dostavu materijala i roka koje je predsjedništvo Vijeća 

ostavilo vijećnicima za dostavu amandmana, zapravo je isti kao i kod dva čitanja. Vijećnicima 

je dat rok od 8 dana za proučavanje prijedloga proračuna i davanje amandmana. To znači da 

se ništa nije promijenilo, ni stvarno ni formalno, u odnosu to da li se proračun čita dva puta ili 

jedanput. Kako se amandmani mogu davati sve do kraja večerašnje rasprave, rok je ustvari 

produžen na više dana nego što bi to bilo kod dva čitanja. 

 

 Snježana Mekota, s obzirom da je prozvana kao članica predsjedništva Vijeća, iznijela 

je kako i sama osobno podržava dva čitanja proračuna, ali ne zbog rokova, već zbog veće 

mogućnosti uočavanja nekih propusta ili tome slično. Međutim, začudio ju je postupak 

vijećnika NL Rodoljuba Kosića, među kojima su i bivši župan i gradonačelnik, kojima bi 

trebalo biti jasno da su sve jedinice lokalne samouprave bile u istoj situaciji kao i Grad Poreč. 

Ranijih godina su upute od centralne države dobivane nekoliko mjeseci prije donošenja 

proračuna, a ove su godine došle tek u studenom, tako da se ovaj proračun donosi u jednoj 

izvanrednoj situaciji. Kako nema točne projekcije punjenja proračuna, svima će se vjerojatno 

uskoro dogoditi rebalans. Budući da svi mediji o tome pišu, ne zna kako to vijećnicima NL 

Rodoljuba Kosića nije poznato ni jasno. Država, tobože, jedinicama lokalne samouprave 

prepušta veći iznos poreza na nekretnine, koje se nikako ne prodaju, a onda od 01. siječnja 

donosi zakon po kojem više nema poreza na promet građevinskog zemljišta, nego se unosi 

PDV, a da pritom JLS nemaju poima kako će to izgledati. Zato je, u ovakvoj izvanrednoj 

situaciji, napravljeno onako kako se najbolje moglo. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić i pročelnica Tatjana Matošević, prezentirali su prijedlog 

Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. i projekcije za 2016. i 2017. godinu, a sve u skladu 

s dostavljenim materijalima koji su priloženi ovom zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

 Nakon prezentacije, Predsjednik Vijeća odredio je pauzu u trajanju od 10 minuta. 

 

_ . _ 

 

 U nastavku sjednice, Predjednik Vijeća konstatirao je da je vijećnicima na klupe 

dostavljen jedan amandman Gradonačelnika kojim mijenja svoj ranije dostavljeni amandman 
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pod rednim brojem 14, te je predložio da pročelnica Upravnog odjela za proračun i 

gospodarstvo upozna vijećnike sa Izvješćem o podnesenim amandmanima. 

  

 Tatjana Matošević, iznijela je da je u roku predviđenom za podnošenje amandmana 

do zaključno 16. prosinca 2014. godine do 17,00 sati predano ukupno 14 valjanih 

amandmana. Amandmani su dostavljeni vijećnicima naknadno u materijalima zajedno sa  

popisom amandmana i Izvješćem o amandmanima. Amandmani broj 1, 4, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 

13 i 14, prihvaćaju se u cijelosti, s time da je Amandman broj 14. večeras izmijenjen na 

prijedlog kojeg je dostavio Gradonačelnik i to na način da se sredstva u visini od 15.000,00 kn 

namijenjenih Društvu invalida Poreč za uspostavljanje mobilnog tima usmjeravaju kupnji 

vozila za isti mobilni tim. Amandmani broj 2, 3, 5 i 6, prihvaćaju se djelomično i to na način 

da se amandmani 2. i 6. koji imaju istu namjenu a predviđeni su za sufinanciranje udžbenika 

za učenike OŠ Poreč  prihvaćaju u  iznosu od 100.000,00 kuna i u proračunu će biti provedeni 

kroz novu aktivnost, a amandmani 3. i 5. koji također imaju istu namjenu, namijenjeni su za  

poklon pakete za novorođenčad , prihvaćaju se također djelomično u visini od 80.000,00 kuna 

za koje se povećava već planirani prihod u proračunu pa je za ovaj program predviđeno 

ukupno 240.000,00 kuna. Prihvaćanjem ovih amandmana Proračun se povećava za amandman 

pod rednim brojem 10 za iznos od 198.750,00 kuna, a to su sredstva pomoći iz općinskih 

proračuna koja će općine Vrsar i Funtana uplatiti Umjetničkoj školi Poreč. Ovim izmjenama 

Proračun za sljedeću godinu predlaže se u iznosu od 172.720.044,00 kune. 

 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu. 

 

Snježana Mekota, zamolila je za pojašnjenje, naime na str. 47. u tablici pod stavkom 

Centra za mlade nije za 2015. godinu predviđeno nikakvih sredstava, a u objašnjenju piše da 

su sredstva planirana za naknadu voditelja Centra. 

 

Vesna Kordić, iznijela je da je za Centar za mlade ove godine bio planiran iznos od 

31.500,00 kuna i bio je namijenjen za aktivnosti Centra i za naknadu za voditelja. Te će se 

aktivnosti dešavati ovih 15-tak dana do nove godine. Centar za mlade je za sljedeću godinu 

planiran u programu javnih potreba u kulturi sa 119.000,00 kuna. 

 

Dražen Prgić, našalio se komentirajući kako bi netko mogao pomisliti da je između 

IDS-a i HDZ-a bilo dogovora s obzirom na predlaganje gotovo istog amandmana. 

Izrazio je zadovoljstvo konačnim prepoznavanjem najvažnijeg segmenta našeg grada, 

a to su djeca, kroz djelomično prihvaćanje amandmana vezanih za sufinanciranje kupnje 

udžbenika za djecu osnovne škole. Napomenuo je kako nije prihvaćen predloženi iznos od 

500.000,00 kuna, ali nije prihvaćen u potpunosti ni amandman IDS-a na istu temu, već je 

prihvaćen prijedlog gradonačelnika. Napomenuo je kako amandmani HDZ-a nisu prihvaćeni 

onako kako su oni zamislili, i ne ulazeći u ničije amandmane, smatra da je važno odrediti 

prioritete u ovom gradu. Nema ništa protiv ničega što je dobro za građane ovog grada ali 

prioriteti su djeca i obitelji i to bi trebao biti temelj kako  Države, tako i Grada. Smatra da je 

važno u ovakvim teškim vremenima pomoći mladim obiteljima kroz naknadu za 

novorođenčadi, a naknada od 1.500,00 kuna je premala, s obzirom da manje razvijene općine 

i gradovi sa puno manjim proračunom izdvajaju puno više od Grada Poreča koji je najjače 

turističko središte u Istarskoj županiji.  

Osvrnuvši se na proračunske prihode, istaknuo je da bi potencijalnim investitorima 

trebalo omogućiti lakši pristupa za ulaganja u projekte na području grada Poreča. Isti 

investitori o kojima je govorio i na prošloj sjednici Vijeća, došli su iz Amerike i pregovaraju 

sa Pulom o mogućim ulaganjima. Oni su bili spremni i progovoriti o problematici u gradu 
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Poreču što se tiče investicija za koje su oni bili zainteresirani. Kada bi Poreč bio prihvatio 

njihove projekte, možda bi sada gradonačelnik u potpunosti, a ne samo djelomično, bio 

prihvatio amandmane HDZ-a za sufinanciranje nabavke udžbenika i povećanje naknade za 

novorođenčad. Nada se da će se u cijelosti prihvatiti za 2016. godinu.  

 

Eugen Stanissa, isto tako se osvrnuo na podneseni amandman kojim je predložio 

sufinanciranje kupnje udžbenika za učenike koji pohađaju osnovnu školu, naglasivši kako će 

se i dalje zalagati za redovno predlaganje i planiranje i većeg iznosa u proračunu za tu 

namjenu. 

 

Ritoša Mario, izrazio je žaljenje zbog napuštanja sjednice od strane vijećnika NL 

Rodoljuba Kosića, istaknuvši kako bi bilo svakako dobro čuti i njihovo mišljenje o 

predloženom Proračunu. Kada se govori o Proračunu za 2015. godinu, a i nekih ranijih 

proračuna, treba istaknuti nekoliko njegovih karakteristika u odnosu na okruženje i na 

razvijenost na nacionalnom nivou. Po kriterijima Ministarstva za regionalni razvoj koji se 

koriste za razvrstavanje gradova i općina u RH, indeks razvijenosti Grada Poreča iznosi 

132%, što znači da je Poreč za 32% iznad republičkog prosjeka. Za istaknuti je i to da se po 

tim kriterijima, od ukupno 428 općina i 128 gradova, ispred Poreča nalazi samo 14 gradova i 

općina. Uz takvu razvijenost Grad Poreč je tijekom proteklih godina stvorio visoki standard u 

općoj potrošnji i po mnogim izdvajanjima ima nadstandard u RH. S obzirom na izmjene 

Zakona o dohotku JLS koje su se odrazile na određene prihode, HSU se zalaže za zadržavanje 

dostignutog standarda opće potrošnje na području grada, uz maksimalnu racionalizaciju općih 

troškova u proračunu. Kako se sve ne može nadoknaditi niti takvom racionalizacijom, HSU 

podržava prijedlog predlagatelja da se nedostatna sredstva nadoknade korekcijom obračuna 

komunalne naknade, ocijenivši kako je ta mjera u ovom trenutku za građane najbezbolnija. 

Kad se govori o proračunu za narednu godinu, podržavaju smanjenje javne potrošnje radi 

pokrića gubitaka nastalih u proteklim godinama. Pozitivnim se ocjenjuju i postupci javne 

nabave za proračunske korisnike, koji su pokazali da se kroz njihovu provedbu mogu ostvariti 

značajne uštede. U ime svoje stranke izrazio je zadovoljstvo što je prihvaćen  i ugrađen njihov 

prijedlog za daljnje smanjenje materijalnih troškova za 2%. Naglasio je kako će Grad, sa 

ovako predloženim Proračunom, zadržati dostignuti stupanj komunalnog, socijalnog i drugog 

standarda života. Pri tom ponovno naglašava, što je rekao i na posljednjoj sjednici, da je Poreč 

jedan od rijetkih gradova u RH koji, bez obzira na visoki trend razvoja, nije uveo prirez. 

Izrazivši zadovoljstvo jednim pomakom u međusobnoj suradnji, koji je učinjen prihvaćanjem 

gotovo svih podnesenih amandmana, istaknuo je kako HSU prihvaća predloženi Proračun za 

2015. godinu, ocijenivši ga realnim i ostvarljivim.  

 

Robert Velenik, komentirajući predloženi proračun osvrnuo se na fokusiranje dijela 

proračuna na prihode od europskih fondova.  Iz uvodne prezentacije vidi se da je za "Mjeru 7" 

u proračunu planirana stavka od 12.600.000,00 kn, a sa "Parenzanom magic" ona iznosi skoro 

13.000.000,00 kn. U cijeloj priči oko europskih fondova i europskih sredstava, potrebno je 

naglasiti da su ta sredstva iz proračuna namijenjena više manjim sredinama i naseljima koja 

okružuju grad Poreč. Nastojanjem da se pomogne tim manjim sredinama, napravljen je veliki 

iskorak prema izjednačavanju standarda užeg područja grada sa širim područjem koje pripada 

gradu Poreču. Osvrnuo se na stavku na str. 94. obrazloženja "Rad sa nadarenim učenicima", 

istaknuvši kako su sredstva u proračunu za 2014. godinu za tu stavku bila planirana u iznosu 

od 17.600,00 kuna, da bi se u prijedlogu proračuna za 2015. godinu taj iznos smanjio na 

9.100,00 kuna. Čisto sumnja da ima manje nadarenih učenika na području Grada Poreča, 

dapače, smatra da s takvim učenicima treba konstantno raditi, jer oni predstavljaju buduću 

intelektualnu snagu ove male zajednice. To su budući Porečani koji će nositi razvoj našeg 
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grada, tako da smatra kako bi trebalo razmišljati da se u idućem razdoblju taj iznos, ne samo 

vrati na visinu iz 2014. godine, već i poveća.   

 

Daniel Šaškin, na tragu diskusije gospodina Velenika istaknuo je kako ni on nije 

zadovoljan s nekim trendovima u Proračunu iako misli da je realan. Ne bi bilo dobro da se 

slični trendovi nastave, a kroz projekcije se može vidjeti pad iznosa oko civilnog društva kroz 

javne manifestacije, koje mogu biti poticaj općoj potrošnji. Dok rastu ostale javne potrebe 

(javna uprava i administracija i dr.), primjećuje se pad poticanja razvoja poduzetništva. Nije 

mu jasno od kuda će Grad izvlačiti financijska sredstva ako kreše sve ono što može donijeti 

neku dobit. Tako npr. javne potrebe u sportu i rekreaciji padaju za skoro 2.000.000,00 kuna, 

Sportska zajednica dobiva manja sredstva, pa se pita kako će ona u ovakvoj situaciji 

funkcionirati kada je poznato da je sve više sportskih klubova, sportaša, rekreativaca itd. Ista 

situacija je i kod Umjetničke škole, Gradske knjižnice itd. Naglasio je kako će ovaj put 

podržati predloženi proračun, ali, ukoliko se ovi negativni trendovi budu nastavili, Grad će  

doći u situaciju da neće biti više moguće na zadovoljavajući način financirati socijalne 

programe, školstvo i ostale potrebe iz društvenih djelatnosti. 

 

Eugen Stanissa, dao je kratak osvrt na predloženi Proračun. Unatoč krizi Proračun za 

2015. godinu prilagođen je potrebama građana, prvenstveno se tu radi o realnom, stabilnom, 

razvojnom  i socijalno osjetljivom proračunu. Svjesni činjenice da bez ulaganja nema 

napretka i da je potrebno koristiti sve raspoložive izvore, posebna je pozornost posvećena 

projektima koji se mogu kandidirati na različite programe koji se ostvaruju kroz ministarstva. 

 Namjenski prihodi iznose u postotku oko 65% proračuna, a od toga se financira 

održavanje i izgradnja komunalne infrastrukture i izgradnja kapitalnih objekata, kao i drugi 

razvojni projekti. 

Nenamjenski prihodi iznose 35% proračuna, a od tog se iznosa financiraju potpore za 

poduzetnike, škole, vrtiće, kazalište, socijala i druge potrebe građana.  

Teško je sve zadovoljiti, ali bez obzira na to tko će podržati ovaj Proračun a tko neće, 

treba priznati da, bez obzira na tešku gospodarsku situaciju, Poreč ima i dalje visok standard u 

odnosu na neke druge gradove. 

 

Dražen Prgić, ne podržava ocjene da je predloženi proračun stabilan niti dovoljno 

orijentiran na potrebe socijalno osjetljivih skupina. S time u vezi, osvrnuo se na kriterij kojim 

je određenom broju umirovljenika sa mirovinama manjim od 1600 kuna, uskraćena 

mogućnost dobivanja dodatka. Taj se kriterij odnosi na godine življenja na području grada 

Poreča, odnosno, umirovljenici koji žive manje od 25 godina na području ovog grada, nemaju 

pravo na dodatak mirovini. Da li se netko ikada upitao koliko je time socijalnih slučajeva 

oštećeno? Takvih primjera ima još i veliki bi postotak odluka koje su donesene u ovom Gradu 

i ovom Vijeću, na Ustavnom sudu pale, jer se njima krši osnovna odredba Ustavnog zakona 

da je svaki građanin Republike Hrvatske jednak. Nije u redu da se građani dijele na ovakav 

način, pa je sugerirao gospodinu Ritoši da se i kroz HSU sagleda takav odnos i poradi na 

ispravljanju takvih nejednakosti. 

 

Tatjana Matošević, odgovarajući na pitanja gospodina Šaškina, napomenula je da su u 

posebnom dijelu Proračuna za 2015. godinu, ugrađeni svi financijski planovi pročelnika 

upravnih odjela Grada i ravnatelja gradskih ustanova. Dakle, onako kako su potrebe 

predavane tako su i ugrađivane u plan za 2015. godinu. 

Što se tiče poticanja razvoja poduzetništva, u 2014. godini po prvi puta je ugrađen 

iznos od 300.000,00 kuna, a radi se o programu koji je bio razrađen kroz 11 mjera, od kojih se 

jedan dio izradio u suradnji sa Istarskom županijom, a neke su se mjere i mogle sufinancirati 

od strane Županije. Poduzetnike se cijelu 2014. godinu pozivalo da se kandidiraju na taj 
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program, Javni poziv je izložen na gradskom portalu tijekom cijele godine, u više su navrata 

poduzetnici pozivani i kroz tiskovne konferencije gradonačelnika, dogradonačelnika i 

predsjednika Vijeća  da se jave jer su sredstva bila osigurana. Danas su isplaćene zadnje dvije 

potpore od ukupno četiri. Planirani iznos od 300.000,00 kuna iskorišten je u visini od 

12.000,00 kuna. U sljedećoj godini planirano je 200.000,00 kuna kroz 8 mjera koje će se 

razraditi kroz jedan poseban program. 

Što se tiče javnih potreba u sportu, ukupan iznos je smanjen iz dva razloga. Prvi je 

zbog toga što se kroz taj program podmiruje kredit za sportsku dvoranu Žatika. On je u 2015. 

godini manji jer će se u sljedećoj godini plaćati manja kamata. Za oko 900.000,00 kuna 

smanjen je iznos koji je bio planiran za investicijsko održavanje sportskih objekata, koje je 

prenijeto na Upravni odjel za komunalni sustav i on će se financirati kroz komunalnu 

naknadu, kako je zakon to i omogućio. 

 

Mario Ritoša, osvrnuo se na diskusiju gospodina Prgića, te je vezano za HSU 

napomenuo kako njihovi prihodi iznose 18.000,00 kuna godišnje za pokriće redovnih 

troškova, tako da s tim financijskim sredstvima nisu u mogućnosti poduzimati neke značajnije 

aktivnosti. Sve svoje druge potrebe mogu rješavati samo preko gradskog proračuna, a kako 

uvijek sagledavaju i mogućnosti tog proračuna, tako se i nastoje ponašati. Iz tog razloga 

nemaju gotovo nikakvih zahtjeva, iako u svojim redovima imaju zamjerku da se nisu ove 

godine uspjeli izboriti ni za 100 kuna božićnice. Stranka umirovljenika je krenula u neke 

druge aktivnosti s ciljem pružanja pomoći umirovljenicima u pogledu dopunskog 

zdravstvenog osiguranja, a isto tako se zalaže za daljnje sufinanciranje doma za starije i 

nemoćne kroz gradski proračun.  

 

Dražen Prgić, naglasio je kako HSU ne može zastupati samo jednu skupinu 

umirovljenika, a ne sve umirovljenike u gradu Poreču. Zato smatra da je opća situacija takva 

kakva je, jer se društvo podijelilo na neke grupacije, svatko vuče na svoju stranu i ovaj se grad 

polako trga. Ako ćemo pričati samo o "svojima", ništa se više neće rješavati onako kako treba. 

I ovo Vijeće bi trebalo djelovati za dobrobit svih građana grada Poreča, to znači i svih 

umirovljenika, nacionalnih manjina, svih političkih opcija itd. Osvrnuo se na diskusiju 

gospodina Ritoše u kojoj je spomenuo Dom umirovljenika, istaknuvši kako je žalosna 

činjenica da se u Poreču ne zastupaju sve populacije umirovljenika.  

 

Mario Ritoša, replicirajući na izlaganje gospodina Prgića, rekao je kako nikada nije 

izjavio da njihova stranka ne zastupa sve umirovljenike, a Dom za starije i nemoćne  

spomenuo je kao jednu od najpotrebnijih skupina umirovljenika, te je pozvao gospodina 

Prgića da dođe u ured HSU-a gdje će mu, kad god to zatraži, biti date sve informacije o radu,  

i funkcioniranju stranke.   

 

Daniel Šaškin, zahvalio se gospođi Matošević na odgovoru. Ponovio je kako će 

podržati predloženi Proračun s time da ne bi volio da se u narednim proračunima i 

projekcijama dese ovakvi trendovi smanjenja sredstava ni za poduzetništvo, ni za sport, ni za 

nadarene učenike i dr. Vezano za poduzetništvo, naglasio je između ostalog da treba kroz 

jednu dobru analizu razvoja poduzetništva, poraditi na uvjetima koji će omogućiti njihovo 

bolje poslovanje.  

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ predsjedavajući se 

obratio gospodinu Stanissi, predlagaču AM 2.i 3. i gospodinu Prgiću, predlagaču AM 5. i 6., 

koje je amandmane Gradonačelnik djelomično prihvatio, da li prihvaćaju zaključak 

Gradonačelnika ili ostaju pri svom prijedlogu? 

  



14 

 

Budući da je Eugen Stanissa prihvatio djelomično prihvaćanje amandmana 2. i 3., te 

da je Dražen Prgić ostao pri svom prijedlogu amandmana 5. i 6., predsjednik Vijeća je 

predložio da vijećnici posebno glasaju o dijelu amandmanima gospodina Prgića koji nisu 

prihvaćeni zaključkom gradonačelnika. 

 

Nakon glasanja o prihvaćanju dijela amandmana 5., predsjednik Vijeća je konstatirao 

da su "ZA" glasala 2 vijećnika, a "PROTIV" 10 vijećnika, te je u skladu s time utvrdio da dio 

amandmana 5., većinom glasova vijećnika, nije prihvaćen.  

 

Nakon glasanja o prihvaćanju dijela amandmana 6., predsjednik Vijeća je konstatirao 

da je "ZA" glasao 1 vijećnik, "PROTIV" je glasalo 10 vijećnika, dok je 1 vijećnik bio 

"SUZDRŽAN", te je u skladu s time utvrdio da dio amandmana 6., većinom glasova 

vijećnika, nije prihvaćen.  

 

Nakon toga, uz konstataciju da prihvaćeni amandmani postaju sastavni dio konačnog 

Proračuna, dao je na glasanje Prijedlog Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. godinu i 

projekcije za 2016. i 2017. godinu 

 

 Nakon provedenog glasanja utvrđuje da je Gradsko vijeće, većinom glasova nazočnih 

vijećnika (sa 11 glasova "ZA", 1 glas "PROTIV"), donijelo 

 

PRORAČUN GRADA POREČA-PARENZO  

ZA 2015. I PROJEKCIJE ZA 2016. i 2017. GODINU 

 

 (Proračun je priložen Zapisniku i njegov je sastavni dio - KLASA: 011-01/14-01/159, 

URBROJ: 2167/01-07-14-13).  
 

■ 
 

 

 Predsjedavajući je stavio na glasanje prijedlog programa javnih potreba u društvenim 

djelatnostima za 2015. godinu.  

  

 Nakon obavljenog glasanja predsjedatelj utvrđuje da je Gradsko vijeće, većinom 

glasova nazočnih vijećnika (sa 11 glasova "ZA", 1 glas "PROTIV"), donijelo 

 

I 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U PREDŠKOLSKOM ODGOJU ZA GRAD POREČ - 

PARENZO ZA 2015. GODINU 

 

PROGRAM JAVNBIH POTREBA U OBRAZOVANJU ZA GRAD POREČ - PARENZO 

ZA 2015. GODINU 

 

 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA POREČA - PARENZO ZA 2015. 

GODINU 

 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ KULTURI GRADA POREČA - 

PARENZO ZA 2015. GODINU 
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PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU I REKREACIJI ZA GRAD POREČ - 

PARENZO ZA 2015. GODINU 

 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U ZAŠTITI, OČUVANJU I UNAPREĐENJU 

ZDRAVLJA GRADA POREČA - PARENZO ZA 2015. GODINU 

 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI GRADA POREČA - PARENZO 

ZA 2015. GODINU 

 

 

 

 (programi javnih potreba priloženi su zapisniku i sastavni su dio priloga - KLASA: 

011-01/14-01/155 , URBROJ: 2167/01-07-14-2 do 8). 

 

■ 

 

 Predsjedavajući je stavio na glasanje prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2015. godinu.  

 

 Nakon provedenog glasanja predsjedatelj utvrđuje da je Gradsko vijeće, većinom 

glasova nazočnih vijećnika (sa 11 glasova "ZA", 1 glas "PROTIV"), donijelo 

 

 

PROGRAM GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 

 INFRASTRUKTURE ZA 2015. GODINU 

 

 (Program je priložen zapisniku i njegov je sastavni dio - KLASA: 011-01/14-01/157 i 

URBROJ: 2167/01-07-14-2). 

 

■ 

 

 Predsjedavajući je stavio na glasanje prijedlog Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2015. godinu.  

  

 Nakon provedenog glasanja predsjedatelj utvrđuje da je Gradsko vijeće, većinom 

glasova nazočnih vijećnika (sa 11 glasova "ZA", 1 glas "PROTIV"), donijelo 

 

PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

ZA 2015. GODINU 

 

 

 (Program je priložen zapisniku i njegov je sastavni dio - KLASA: 011-01/14-01/158 i 

URBROJ: 2167/01-07-14-2). 

 

 

■ 

 

 Predsjedavajući je stavio na glasanje prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Poreča-Parenzo za 2015. godinu.  
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 Nakon provedenog glasanja predsjedatelj utvrđuje da je Gradsko vijeće, većinom 

glasova nazočnih vijećnika (sa 11 glasova "ZA", 1 glas "PROTIV"), donijelo 

 

ODLUKU 

O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA POREČA-PARENZO 

ZA 2015. GODINU 

 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio - KLASA: 011-01/14-01/154 i 

URBROJ: 2167/01-07-14-2). 

 
 

TOČKA 7. 

Odluka o davanju suglasnosti Umjetničkoj školi Poreč na Odluku o iznosu participacije 

roditelja/skrbnika učenika za program glazbenog i plesnog obrazovanja 

 

 Vesna Kordić, prezentirala je prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Umjetničkoj 

školi Poreč na Odluku o iznosu participacije roditelja/skrbnika učenika za program glazbenog 

i plesnog obrazovanja, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva 

na ovu sjednicu.  

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o davanju suglasnosti Umjetničkoj školi Poreč  

na Odluku o iznosu participacije roditelja/skrbnika učenika za program glazbenog i 

plesnog obrazovanja koja se upotrebljava za obavljanje i razvoj djelatnosti škole i cijene 

obrazovanja darovitih učenika škole za drugi (plesni) program  

za školsku 2014./2015. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/145, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

 

 

TOČKA 8. 

Odluka o davanju suglasnosti na Statut Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda-Pula 
 

 

 Vesna Kordić, prezentirala je prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Statut 

Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda-Pula, u skladu s materijalom koji je vijećnicima 

dostavljen u prilogu poziva na ovu sjednicu.  

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 
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o davanju suglasnosti na Statut Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda-Pula 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/160, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

 

TOČKA 9. 

Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini oznake 

 k.č.br. 3785/1 k.o. Poreč 

 

 Đulijano Petrović, prezentirao je prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u 

općoj uporabi na nekretnini oznake k.č.br. 3785/1 k.o. Poreč, u skladu s materijalom koji je 

vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na ovu sjednicu. 

 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

 o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini oznake 

 k.č.br. 3785/1 k.o. Poreč 

 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/161, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

 

 

TOČKA 10. 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg natjecatelja po natječaju o prodaji nekretnina u vlasništvu 

Grada Poreča-Parenzo na k.č.br. 3901/22 k.o. Poreč 

 

 Đulijano Petrović, prezentirao je prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 

natjecatelja po natječaju o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo na k.č.br. 

3901/22 k.o. Poreč, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na 

ovu sjednicu. 

Napomenuo je da je po Natječaju za prikupljanje pismenih ponuda za prodaju 

predmetnog zemljišta u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo, pristigla jedna potpuna i 

pravovremena pisana ponuda, te je sukladno uvjetima iz natječaja, kao najpovoljniji 

natjecatelj predložena tvrtka USLUGA POREČ  d.o.o za ukupnu kupoprodajnu cijenu u 

iznosu od 21.700.000,00 kuna 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

 o odabiru najpovoljnijeg natjecatelja po natječaju o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada 

Poreča-Parenzo na k.č.br. 3901/22 k.o. Poreč 
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 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/163, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

 

TOČKA 11. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi 

 

 Marino Poropat, prezentirao je prijedlog Odluke o izmjenama i dopuinama Odluke o 

komunalnoj naknadi, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva 

na ovu sjednicu. 

Naglasio je da je cilj donošenja ove Odluke postupanje u skladu sa  izmjenama i 

dopunama Zakona o komunalnom gospodarstvu koje su stupile na snagu prije tri dana, kao i u 

skladu s odredbama Zakona o vatrogastvu. Izmjenama i dopunama Zakona o komunalnom 

gospodarstvu omogućava se financiranje građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

i sredstvima ostvarenim od komunalne naknade kada to jedinica lokalne samouprave ocijeni 

potrebnim. Na taj se način uklanja nepotrebno ograničenje jedinici lokalne samouprave da 

slobodno upravlja svojim prihodima. Navedeno će u konačnici imati pozitivne učinke 

prilikom ostvarivanja potreba građana na lokalnoj razini i dodatno doprinijeti razvoju 

gospodarstva na našem području na način da će se omogućiti ravnomjernija i učinkovitija 

raspodjela sredstava zakonom namijenjenih obavljanju komunalnih djelatnosti. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

 o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/162, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

 

  ___.___ 

 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se 

vijećnicima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 

 Sjednica je zaključena u 21,00 sat. 

 

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Adriano Jakus 

 


